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Senyor,

Em plau adreçar-me a vostè per encàrrec de l'Honorable
Conseller, Sr. Albert Vilalta i en respota al seu escrit
de data 11 de juliol d'enguany, en el qual presentàveu
una al·legació al Pla d'Espais d'interès Natural (PEIN).

L'informo que actualment el PEIN no es troba en periode
d 'al.legacions, lamentablement, ja que considerem que 
és ben certa la vostra opinió.

Al mateix temps, li comunico que incorporem el vostre escrit 
a l'expedient del Pla, per estudiar-se en una futura revisió.

Rebeu una cordial salixtació.

núm.
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